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	EQANIE e.V.

c/o ASIIN 

PO Box 10 11 39

40002 Düsseldorf

GERMANY
	
	Organisation Stamp


Full/Associate Membership Request
Data on Institution Requesting Membership

	Registered Address


	Street: 

Zip code:

City:

Country:

Phone:

e-mail: 

website (to be listed on EQANIE website): 

Type of institution:
 FORMCHECKBOX 
 Academic Association

 FORMCHECKBOX 
 Accreditation Agency

 FORMCHECKBOX 
 Higher Education Institution

 FORMCHECKBOX 
 Professional Society

 FORMCHECKBOX 
 Student association

 FORMCHECKBOX 
 Trade association
 FORMCHECKBOX 
 Company/Industry
 FORMCHECKBOX 
 Other, please specify: 



	Legal Representative
	Name:

Title: 

Phone: 

E-mail: 




Individual Membership Request
Data on Individual Requesting Membership
	Name:

Title:
Affiliation (HEI, company, organization):
Phone: 

E-mail: 






Please only fill in the field that applies to your intended type of membership*:
Application as a Full member:
We hereby state that __________________________________ is eligible for membership as set forth in Article 7.2 of the EQANIE Statutes.

Application as an Associate member:

We hereby state that __________________________________ is eligible for membership as set forth in Article 7.3 of the EQANIE Statutes.

Application as an Individual member:

We hereby state that __________________________________ is eligible for membership as set forth in Article 7.4 of the EQANIE Statutes.

*You will find the definition of the individual type of memberships in the Appendix.
We hereby state that we agree to abide by the Statutes and Bylaws of EQANIE.

We accept the membership fee as decided by the EQANIE General Assembly and agree to pay within four weeks pursuant to the GA’s approval of our membership.

We are aware of the admission procedure.

Date, Signature__________________________________
Appendix: Article 7 – Membership of the statutes

	Article 7 –MEMBERSHIP

	Paragraph 7 –MITGLIEDSCHAFT


	7.1 Membership of EQANIE e. V. is compounded of Full Members, Associate Members and Individual Members. From now on the word "Members" will refer to all EQANIE e. V. members (Full, Associate and Individual Members).
	7.1 Die Mitgliedschaft von EQANIE setzt sich aus Ordentlichen Mitgliedern, Assoziierten Mitgliedern und Individuellen Mitgliedern zusammen. Von nun an bezieht sich das Wort “Mitglieder“ auf alle EQANIE-Mitglieder (Ordentliches, Assoziiertes und Individuelles Mitglied).

	7.2 Full Members must be legal entities according to the laws and customs of their country of origin. 
Eligible Full Members are: All organisations having the development of informatics education assessment procedures among their main objectives, organisations whose mission is to foster the interests of the informatics professional practice, educational informatics and training institutions and their Associations, as well as Organisations representing informatics teachers and/or students.
	7.2 Ordentliche Mitglieder müssen juristische Personen entsprechend den Gesetzen und Gebräuchen des jeweiligen Ursprunglandes sein.
Als Ordentliche Mitglieder können aufgenommen werden: Alle Organisationen, die die Entwicklung von Evaluierungsverfahren für Informatikprogramme als eines ihrer Hauptziele sehen; Organisationen, die die Förderung der Interessen der beruflichen Praxis der Informatik als Mission sehen; Bildungs- und Ausbildungs- und Weiterbildungseinrichtungen der Informatik und ihre Verbände, sowie Organisationen, welche Lehrende oder Studierende der Informatik vertreten.

	7.3 Associate Members are normally universities, companies and other organizations whose main interests are linked with Informatics practice.
	7.3 Assoziierte Mitglieder sind üblicherweise Universitäten und Hochschulen, Unternehmen oder andere Organisationen, deren Interessenschwerpunkt im Bereich der Informatik liegt.

	7.4 Individual Members are individuals that demonstrate a link with the Informatics education and/or professional practice.

	7.4 Individuelle Mitglieder sind Personen, die eine Verbindung zu Ausbildung oder Berufspraxis im Bereich der Informatik aufweisen.    
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